
                            Z á p i s n i c a 

 

z ustanovujúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce C H O Č A 
 

konaného dňa 12. decembra 2014 o 18.00 hod.   
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

 

Počet prítomných poslancov:   7 

Hlavná kontrolórka obce:   Ing. Mariana Mankovecká 

Ďalej prítomní:  viď prezenčná listina 
 
 
 

Program:       1.  Otvorenie 

 
                       2.  Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

 
                       3. Informácia predsedu miestnej volebnej komisie o výsledkoch volieb       
                           do obecného zastupiteľstva a o výsledku voľby starostu 

 
                       4. Zloženie sľubu novozvolenej starostky obce 

 
                       5. Zloženie sľubu novozvolených poslancov 
                   
                       6. Schválenie programu zasadnutia 

 
                       7. Voľba mandátovej, návrhovej a volebnej komisie 

 
                       8. Overenia zloženia sľubu a správa mandátovej komisie 

 
                       9. Príhovor starostky obce 

 
                     10. Zriadenie Obecnej rady 

 
                     11. Zriadenie komisií obecného zastupiteľstva, voľba predsedu a členov 

                           komisií 
 
                      12. Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený 

                            zvolávať a viesť zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 
                     13. Plat starostu 

 
                     14. Dôležité informácie potrebné pre prácu obecného zastupiteľstva 



 
                     15. Diskusia 

 
                     16. Návrh na uznesenie 

 
                     17. Záver 

 
 
 
K bodu 1: 
 

Otvorenie Ustanovujúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Choča urobila starostka 
obce Alena Záhoreczová. 
 

K bodu 2: 
 

Za zapisovateľku Ustanovujúceho zasadnutia bola určená Zuzana Rudzanová a za 
overovateľov zápisnice pán František Mankovecký a Vladimír Bošanský. 
 

K bodu 3: 
 

S výsledkami Komunálnych volieb oboznámila prítomných predsedníčka miestnej volebnej 
komisie Mgr. Lucia Holečková. Informovala prítomných, že do zoznamu voličov bolo v obci 
Choča zapísaných 430 občanov, z toho volieb sa zúčastnilo 246 občanov, čo je 57,20 %. 
Starostkou obce Choča v nasledujúcom volebnom období zostáva jediná kandidátka  na 
starostu obce pani Alena Záhoreczová. Za poslancov obecného zastupiteľstva boli zvolení: 
František Mankovecký, Pavel Kéri, Roman Kühtreiber, Ondrej Segíň, Jana Segíňová, Jozef 
Havran a Bc. Marianna Švábová. 
 

K bodu 4: 
 

Sľub starostu obce predniesla pani Alena Záhoreczová: 
-" Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať 
záujmy obce, dodržiavať Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné 
všeobecne záväzné právne predpisy a pri výkone svojej funkcie starostky obce ich budem 
uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia."    
 

Pani starostka svojím podpisom potvrdila svoj sľub.     
 
 

K bodu 5:  
 

Sľub poslancov obecného zastupiteľstva predniesla starostka obce Alena Záhoreczová: 
 

-"Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať 
záujmy obce, dodržiavať Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné 
všeobecne záväzné právne predpisy a pri výkone svojej funkcie poslanca obecného 
zastupiteľstva ich budem uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia."   



 

Poslanci: 
   František Mankovecký, Pavel Kéri, Roman Kühtreiber, Ondrej Segíň, Jana Segíňová, 
   Jozef Havran a Bc. Marianna Švábová   
 

svojim podpisom potvrdili svoj sľub. 
 

K bodu 6: 
    
V nasledujúcom bode starostka oboznámila prítomných s  ďalším programom zasadnutia. 
Keďže nikto z prítomných nemal doplňujúce návrhy, dala o programe hlasovať. 
 
Za..................... 7,     Proti ..................... 0,      Zdržal sa ................... 0, 
 
K bodu 7: 
 
 
Obecné zastupiteľstvo vo verejnom hlasovaní zvolilo mandátovú komisiu v zložení: 
Lenka Havranová a Bc. Marianna Švábová. 
 
Za..................... 7,     Proti ..................... 0,      Zdržal sa ................... 0, 
 
 
Obecné zastupiteľstvo vo verejnom hlasovaní zvolilo návrhovú komisiu v zložení: 
Jana Segíňová a Jozef Havran. 
 
Za..................... 7,     Proti ..................... 0,      Zdržal sa ................... 0, 
 
 
Obecné zastupiteľstvo vo verejnom hlasovaní zvolilo volebnú komisiu v zložení: 
Ing. Mariana Mankovecká a Roman Kühtreiber. 
 
 
K bodu 8: 
 
Členka mandátovej komisie Lenka Havranová predniesla správu mandátovej komisie o overení 
Čestných vyhlásení starostky obce a poslancov OZ o  tom, že nevykonávajú funkciu nezlúčiteľnú s 
funkciami, do ktorých boli zvolení. 
 
K bodu 9: 
 
V nasledujúcom  bode starostka obce  Alena Záhoreczová vo svojom príhovore zhodnotila uplynulé 
štyri roky, pripomenula zrealizované akcie a vyjadrila svoju  snahu počas nastávajúceho volebného 
obdobia maximálne spolupracovať s obecným zastupiteľstvom a naďalej našu obec budovať a 
zveľaďovať. 
 
 
K bodu 10: 
 
V úvode tohto bodu starostka obce využila svoje právo dané zákonom 369/1990 Zb. v znení n.p. § 13 
ods.1 a určila si za svojho zástupcu poslanca Pavla Kériho. 



Následne sa Obecné zastupiteľstvo dohodlo a  jednohlasne schválilo návrh  v nasledujúcom volebnom 
období nezriadiť Obecnú Radu. 
 
Za..................... 7,     Proti ..................... 0,      Zdržal sa ................... 0, 
 
K bodu 11: 
 
Obecné zastupiteľstvo zvolilo Komisiu verejného poriadku, predseda Jozef Havran, 
Komisiu výstavby, predseda Pavel Kéri, Komisiu športovú, predseda Roman Kühtreiber, Komisia 
kultúrna, predsedkyňa Bc. Marianna  Švábová a Finančná komisia, ktorej predseda ako aj členovia 
jednotlivých komisií  bodú poslancami vymenovaní na niektorom z najbližších zasadnutí OZ. 
 
Za..................... 7,     Proti ..................... 0,      Zdržal sa ................... 0, 
 
K bodu 12: 
 
Obecné zastupiteľstvo v súlade so zákonom 369/1990 Zb. v znení n.p. § 12ods.2 prvá veta a následne 
aj odstavce 3,5 a 6 v tretej vete poverilo poslanca Františka Mankoveckého zvolávať zasadnutia OZ ak 
nastanú skutočnosti podľa spomínaného paragrafu. 
 
Za..................... 7,     Proti ..................... 0,      Zdržal sa ................... 0, 
 
K bodu 13: 
  
V tomto bode sa mal určiť plat starostu obce. Avšak v prípade opätovne zvoleného starostu, určenie 
výšky jeho platu sa presúva na obdobie po vyhlásení priemernej mzdy v hospodárstve Štatistickým 
úradom, čo je spravidla niekedy v mesiaci marci. 
 
K bodu 14: 
 
Starostka obce  stručne priblížila najmä novozvoleným poslancom ale aj ostatným prítomným spôsob 
a systém práce v obecnom zastupiteľstve. 
 
 
K bodu 15: 
 
V Diskusii vystúpili so svojimi príspevkami: 
 
Ľubica Richterová - zamestnankyňa MŠ Choča, poďakovala starostke obce za  a poslancom za ich 
doterajšiu prácu, vyzvala poslancov, aby starostke viac pomáhali a zapájali sa do činnosti v obci a boli 
starostke nápomocní. Tiež sa vo svojom príspevku dotkla témy zníženého pracovného úväzku 
starostky obce. Porovnala pri rovnakej náplni práce personálne obsadenie na úrade v jej obci a na 
úrade v našej obci. Nevie si predstaviť ako sa pri skrátenom úväzku starostky všetka práca bude dať 
stihnúť. Žiadala poslancov OZ, aby sa nad tým ešte zamysleli. 
 
Jozef Drgoňa - pracovník na ČOV Choča, v príspevku najskôr apeloval na vedenie obce, aby riešilo 
upratovanie kostola, následne poinformoval o svojej náročnej  práci na ČOV, tiež spomenul svoj 
postreh ohľadne množstva vyvážaného komunálneho odpadu od niektorých rodín. V závere príspevku 
zhodnotil nedostatočnú prácu a aktivitu poslancov. 
 
Starostka obce objasnila, že systém upratovania kostola je v kompetencii  ekonomickej  rady kostola. 
 



Ing. Ján Drgoňa - predseda SZZ, podľa neho sa zber TKO značne zlepšil. navrhuje zamyslieť sa však 
ešte nad zberným dvorom, kde by sa odpad separoval. 
 
Starostka obce odpovedala, že obec separáciu odpadu robí: TKO, papier, plasty, sklo a nebezpečný 
odpad. Biologický odpad by mal každý občan riešiť na svojich domácich kompostoviskách a hnojiskách 
pretože žijeme na dedine a  je preukázateľné, že viac ako 50 % obyvateľstva obce má hnojisko. Na 
vytvorenie zberného dvora, aby spoľahlivo fungoval,  sú potrebné financie, ktoré momentálne obec 
nazvyš nemá. 
 
Pavel Kéri - zástupca starostky, navrhol možnú separáciu odpadu robiť pomocou farebných vriec. 
 
Vladimír Bošanský - predseda MO Coop Jednota SD, si jednoznačne  myslí, že je potrebné v prvom 
rade riešiť neplatičov a platenie daní z nehnuteľností. 
 
K bodu 16: 
 
Členka návrhovej komisie pani Jana Segíňová prečítala Návrh na uznesenie. Predložený návrh poslanci 
OZ jednohlasne schválili. 
 
Za..................... 7,     Proti ..................... 0,      Zdržal sa ................... 0, 
 
K bodu 17: 
 
Na záver p.starostka obce Alena Záhoreczová poďakovala odstupujúcemu zastupiteľstvu za doterajšiu 
prácu a novému zastupiteľstvu popriala veľa síl a elánu v ich práci. 
Všetkým prítomným poďakovala za účasť. 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
František Mankovecký  .................................. 
 
Vladimír Bošanský  ......................................... 
 
                                                                                                                               
 
 
 
 

                                                                                                                        Alena Záhoreczová, v.r. 
                                                                                                                              starostka obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


